
Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 2/2019-02-21

Tre personer ur Kårstyrelsen plus en kårmedlem närvarade

§ 1 Mötets öppnande
Kårordförande (KO) hälsade välkommen, och öppnade mötet.

§ 2 Val av mötesordförande
Till mötesordförande valdes KO.

§ 3 Val av sekreterare
Mötessekreterare valdes

§ 4 Val av protokolljusterare
Protokollsjusterare valdes

§ 5 Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes med rätt att göra tillägg under § 16, övriga frågor

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 2018/8 och 2018/10
Vi antog protokoll nummer 8, nummer 10 tas vid nästa möte.

§ 7 Rapporter
1. KO/Förvaltning

Hämtat “taggar” till nya låssystemet, vi fick 3 st.
2. Postmottagare

Har fått in en inbjudan om att ansöka som valambassadörer inför EU-valet
Inbjudan till ett event med “Varken kuvad eller hora” 8/3

3. Kassör/ekonomi
a) Har påbörjat processen med statsbidragsansökan.
b) Har pratat med scouternas konsulent för att försöka äska pengar till

sommarlovsaktiviteten
c) Fråga om vi ska öppna ett lägerkonto?

Mötet beslutade att vi ska starta ett lägerkonto trots att det inte finns pengar att
fondera just nu.

d) Fråga om vi söka pengar från Scouternas Ljus och valinsamlingsmedel?
Mötet beslutade att så ska ske.

e) Vi har fått in 8:50 från sponsorhuset.
f) Kassarapporten för tiden 2019-01-24- till 2019-02-20 har gått från 149:49 till

1609:49 kr i kassan. Där 1480 kr är inkomst från scouterna. Beslutades att ta
1000:- till hyran från kårens konto och resterande betalas av oss, d.v.s 464:- /
person.

g) En räkning till Stockholms scoutdistrikt på 300 kr och en på 186 kr till Svea inkasso
har betalats.

h) Två påminnelser/fakturor ska skickas ut då vi saknar betalning för 1 scoutskjorta
samt en terminsavgift för ett barn.



4. Medlemsregistrerare
Har avregistrerat dem som slutat. I dagsläget är vi nu 16 medlemmar.

5. Hemsidan
Har påbörjat arbetet med den nya hemsidan men är inte speciellt förtjust i det nya
formatet. Vore bra om alla kunde kolla in MoRå:s nya hemsida och komma med input

6. Facebook
Gjort några uppdateringar

7. Avdelningar
↪ Skogstrollen

Har börjat måla väggmotivet i lokalen. Några avhopp efter jul pga andra aktiviteter.
Fundering på att byta dag, kanske vi får tillbaka dem då?

↪ Småtrollen
Hade prova-på möte 29/1 och 5/2. Väldigt bra uppslutning på det första möte,
urdålig uppslutning på det andra. Möjligen beroende på snökaoset den dagen.

§ 8 Beslutsrapportering
Kårordförande har funderat på om man i sist i protokollen ska lägga en tabell där man
listar besluten från det aktuella mötet och de beslut som inte är åtgärdade från
föregående möten. Man ska också skriva in vem/vilka som skulle/ska genomföra
beslutet/besluten. När besluten är åtgärdade tas de helt enkelt bort från listan. Sådana
beslut som berör Kåren rent praktiskt som t.ex inköp av olika slag förs i det här skedet
över till beslutsarkivet för att man vid senare tillfällen ska kunna gå tillbaka och se när
man senast köpte kårband eller liknande.

Mötet beslutar att beslutsrapportering ska ske enligt KO:s förslag

§ 9 GDPR so far
- Google+ för konsumenter läggs ner

- KO håller på att rensa sin dator från hämtatfiler och scanfiler som berör Kåren.

- Alla som någon gång hanterat något av Kårens dokument med personuppgifter måste
göra det här. Rensningen ska vara klart till 2019-08-31 och rensa mailen ska vara
klart till 2019-12-31. Följs upp i November

§ 10 KST 2018 hur går det?
Protokollskrivning pågår, återstår bara sammanställning.

§ 11 Extra KST 2019-03-27, vad behöver göras?
- Bokslut, Revision, Verksamhetsberättelse.
- Inbjudan måste skickas ut senast 20/3 för att vara mötet ska vara behörigen kallat.



§ 12 Status valborg
a) Har haft det första valborgsmötet. VåGå kör försäljning av korv och sockervadd och

hjälper oss med eldvaktandet.
b) Har mejlat parkingenjören med ett antal frågor och de ordnar bajamajor, ris samt

vattentank åt oss.
c) Skärholmskören har svarat ja men vill ha allt för hög ersättning för vår budget, KO

återkopplar.
d) Har skickat frågan om sång även till Skärholmens gospelkör, som tackat nej.

Musikläraren i Lillholm verkar var tillbaka, KO kontaktar hen.
e) Lotteriet klart, vi kör återstående som det är.
f) Har fått kontaktuppgifterna till Stadsdelsnämndens nye ordförande.

§ 13 Status 5-års jubileumet
Arbetsgruppen är skapad.

§ 14 Sommarlovsaktivitet
KO har pratat med “vår” konsulent för att äska pengar ur hennoms projekt för att
delfinansiera sommarlovsaktiviteten, för trots att allt som kostar mycket pengar tagits bort
så blir det fortfarande väl dyrt för deltagarna. Med en förutsättning att det blir tre scouter
som följer med och det åks på dagsutflykt till Stendörren, paddlas i Vårby, besöker
Eolshäll, har prim. matlagning vid Gladöstugan och avslutar med en övernattning på
Stordal i Tyresö så kommer hela kalaset ändå att kosta ca 1 000 kr/scout. Funderingar på
om att bjuda in VåGå:s scouter som är i lämplig ålder finns.

Uppdatering:
Har fått ja från konsulenten till 2 000 kr. Detta innebär att scouterna kommer att betala 100
kr/pers och gång.

§ 15 Rutiner för styrelsearbetet
Alla personuppgifter måste bort. Behöver justera rutiner och kårhandboken.
Instruktionerna för protokollsjusteringen behöver en översyn, se bilaga

§ 16 Övriga frågor
a) Bostadsrättsföreningsprojektet i fastigheten är tydligen avblåst
b) Ska vi skaffa en nyckelkopia för ev uthyrning? Taggen ersätter ju bara H1 nyckeln.
c) Trygga möten, KO har gjort om sin.

§ 17 Tid för nästa möte
2019-03-14 kl. 18:30

§ 18 Mötet avslutas
Mötesordförande tackar för visat intresse och avslutade mötet.



Beslutsammanfattning

Paragraf Beslut Utförare

2/2019, § 12, d Kontakta musikläraren på Lillholm KO

2/2019, § 12, c Återkoppling Skärholmskören

2/2019, § 7, c Starta lägerkonto KO/Kassör

2/2019, § 9 Rensning av privata datorer och mejl Alla Uppföljning
i november

1/2019, § 15 Söka medel ur Scouternas Ljus och
valinsamlingsmedel till sommarlovsaktiviteten KO Utgår

1/2019, § 13 Skapa arbetsgrupp för planeringen av 5-års
jubileumet KO Utfört

1/2019, § 14 Skapa skrivna rutiner kring “Trygga möten” och
utdrag ur polisregistret KO Ej påbörjat

§ 4
Terminsavgift ska skickas ut till den scout som
inte är införd i Scoutnet Inger Ska göras

§ 13 Kontakta Skärholmskören för sång på valborg Inger Utfört

§ 17 Scoutföräldrar ska hädanefter bjudas in till
kårstyrelsemötena KO

Mötesordförande:_____________________________________________________

Styrelseledamot:_____________________________________________________



Bilaga 1

1. Mötet utser en protokollsjusterare
2. Mötessekreteraren färdigställer mötesprotokollet inom två veckor från att det hölls och

skickar sedan protokollet till den utsedde protokollsjusteraren.
3. Protokollsjusteraren justerar protokollet så snart som möjligt men allra senast tre

veckor efter att mötet hölls.
4. Protokollsjusteraren delar därefter ut protokollet till dem som närvarade vid mötet  (se

bild).

5. De övriga deltagarna går igenom protokollet och kommer om nödvändigt med
kommentarer så snart som möjligt men allra senast fyra veckor efter att mötet hölls.
Kommentarer lämnas genom “Infoga kommentar” (se bild 1 nedan) och märks med den
kommenterandes namn.

6. Protokolljusteraren sammanställer de kommentarer som inkommit och gör eventuella
ändringar i protokollet utifrån dem. Observera att alla kommentarer som inte rör stavning
eller grammatik bör diskuteras med den som kommenterat.



7. Efter att eventuella kommentarer införlivats i dokumentet skrivs det ut och tas med på
nästkommande möte med Kårstyrelsen för påskrift av mötesordförande och en annan
styrelseledamot.


